
Referat fra styremøte 
 
 
Tid: Onsdag 19.mai kl.12.00 
Sted: Store møterom, Avlastningsbygget 
Tilstede: Tone, Per Helmer, Rune R, Rune L, Jan-Inge, Sven Arne, Anita (referent) 
 
 
Sak 1: Sykkelaksjonen 
 
Sven-Arne har ansvaret. Vinnerlister vil bli annonsert via email umiddelbart etter avsluttet 
aksjon.  
 
Sak 2: Medlemsaksjon 
 
Forslag: Utdeling av vannflasker sammen med kontonummer og oppfordring til medlemskap. 
    Premie til medlem nr. 100 (P-H teller dagens medlemmer) 
 
Sak 3: Aktivitetsplan 
 
-Sykkelrebusløp15. eller 17.juni 
 
-Oppstart av gruppeaktiviteter 
 
-Sommerfest i slutten av august. Jan-Inge snakker med Therese angående tema. Alternativet 
er sommerdag (eventuelt med ½ dag fri – Tone snakker med Grete). Alle i styret finner et 
tilbud, så bestemmer vi oss for et.  
 
-Sykkeltur etter arbeidstid. Rune L og Anita tar ansvar for dette. Foreslått dato er 8.september 
(pass på at det ikke kolliderer med orienteringsløp i regi av Mariken). 
 
-Aktivitetsdag på høsten. Forslag: curling (begrenset antall). Jan-Inge snakker med Arild. 
 
-Årsmøte ~10.februar 2011 
 
Aktivitetsplan sendes ut 27.mai   
 
Sak 4: Ny web 
 
Jan-Inge har satt opp nye websider på wiki. Disse kan tas i bruk umiddelbart, og hver og en 
kan legge inn nye ting.  
Jan-Inge snakker med Arnuft om å flytte påmeldingssidene for gruppeaktiviteter, og spør 
gruppeledere om de trenger opplæring i wiki. 
Kassebeholding, regnskap, og pengebruk ved ulike arrangementer bør legges ut på 
wikisidene. 
Den nye weben lanseres sammen med aktivitetsplan. 
 
 
 
 



Eventuelt: 
 
Forslag til vedtak fra og med 2011: Refusjon av startavgifter bortfaller, og i stedet åpnes 
mulighet for støtte til gruppedeltakelse i enkeltarrangement. Dette bør offentliggjøres snart. 


